
Geachte aanwezigen, 

 

Mijn naam is Hugo, en ik spreek namens de vrijwilligers en omwonenden van kinderboerderij ’t 
Schaapsherdertje aan de Freesialaan. Begin februari gaf het college Liander opdracht een plan 
uit te werken voor een elektriciteitscentrale van 70 bij 40 meter op deze locatie. Maar betekent 
dit dat de keuze al vastligt? Waarom lijkt de gemeenteraad buitenspel gezet? Is dit hoe 
belangrijke beslissingen in onze gemeente genomen worden? 

 

’t Schaapsherdertje is een begrip in Noordwijk. Het is een plek waar kinderen veilig kunnen 
spelen en leren omgaan met dieren. Waar anders krijgen ze deze kans? Daarnaast biedt de 
kinderboerderij werkplekken aan mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt en een 
waardevolle tijdsbesteding voor 40 vrijwilligers. Wat gebeurt er als zij niet meewerken aan een 
verhuizing? Zonder hun inzet is er geen kinderboerderij meer. 

 

Een alternatieve locatie vinden is niet eenvoudig. Hoe waarborgen we elders sociale controle, 
veilige toegang en voldoende ruimte voor dieren en bezoekers? De huidige locatie biedt dat 
allemaal. Omwonenden houden een oogje in het zeil, zorgen voor veiligheid en spreken 
hangjongeren aan. De infrastructuur is ideaal: er is voldoende parkeergelegenheid, de aan- en 
afvoer van veevoer en mest verloopt zonder overlast, en de dieren hebben de ruimte om vrij te 
grazen. Waarom zou je zo’n goed functionerende plek zomaar opgeven? 

 

Daarnaast zijn de kosten enorm. De verhuizing wordt geschat op maar liefst 600.000 euro. 
Moeten de inwoners van Noordwijk opdraaien voor een beslissing waar zij nauwelijks inspraak in 
hebben gehad? En wat betekent deze elektriciteitscentrale voor de leefbaarheid van de wijk? 
Denk aan lichtvervuiling, geluidsoverlast, mogelijke straling en wateroverlast, en extra 
parkeerdruk. Past zo’n industriële installatie hier wel? Dit druist in tegen de Omgevingsvisie 
2022, waarin letterlijk staat dat het middengebied behouden moet blijven. Hoe kan het college 
deze keuze dan toch verdedigen? 

 

Sinds juni wordt er achter de schermen gewerkt aan dit plan, maar wij zijn pas in februari 
geïnformeerd. Waarom zo laat? En waarom ontbreekt een gedegen onderbouwing voor de 
locatiekeuze? Is er écht geen betere plek buiten de woonwijk? Waarom is hier geen breed 
onderzoek naar gedaan? Het lijkt alsof de beslissing al genomen is en participatie slechts een 
formaliteit is. 

 

Heeft het college de juiste afwegingen gemaakt? Waarom lijkt alles al in kannen en kruiken? Wij 
vragen om uw steun om nu in te grijpen, voordat het te laat is. Willen we Noordwijk samen 
mooier maken, of laten we dit zomaar gebeuren? 

 

Dank u wel. 


